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Motie:  gebruik van Glyfosaat

Datum: 6 juli 2021

De raad van de gemeente Twenterand bijeen in vergadering op 6 juli 2021 
behandelende de kadernota 2022.

Constaterende dat: 
- Het gebruik van het bestrijdingsmiddel glyfosaat (ook bekend onder de 

merknaam Roundup®) nationaal en internationaal steeds meer ter 
discussie staat vanwege aantoonbare schade aan mens, dier en milieu; 

- Het gebruik van glyfosaat mogelijk kankerverwekkend is;
- er steeds meer bezwaren zijn van omwonenden tegen het gebruik van 

glyfosaat in de nabijheid van de woon- en leefomgeving;
- ondanks deze schadelijkheid dit middel in de Nederlandse landbouw nog 

veelvuldig wordt gebruikt, ook in Twente  en ook in Twenterand; 
- ondanks deze schadelijkheid dit middel voor Nederlandse particulieren 

nog steeds te koop is in onder meer tuincentra, ook in deze regio. 

Overwegende dat:
- glyfosaat vanwege verontreiniging van het grondwater in Nederland al 

enkele jaren niet meer gebruikt mag worden als onkruidbestrijder in de 
openbare ruimte; 

- de Tweede Kamer vorig jaar een motie aannam om gebruik van glyfosaat 
in de landbouw drastisch te verminderen; 

- Er steeds meer gemeenten in Nederland zijn die geen glyfosaat gebruiken 
en overgaan naar biologische en milieuvriendelijke bestrijdingsmiddelen 
(Doetinchem, Olst-Whije, Doetinchem);

- Waterbedrijf Vitens glyfosaat een giftig bestrijdingsmiddel noemt en dat 
voorkomen moet worden dat dit  in het grondwater komt  en gebruik van 
dit middel dan ook ernstig ontraadt; 

- Natuurorganisaties in Nederland en ook in Overijssel oproepen tot  natuur 
inclusieve landbouw - waarin geen plaats is voor chemische 
bestrijdingsmiddelen als glyfosaat -  en dit op te nemen in het 
gemeentelijk beleid en gronden zo veel mogelijk natuur-inclusief te 
beheren. 



Pagina 2 van 2

Verzoekt het college van burgemeester en wethouders op om: 
- als gemeente Twenterand zelf géén glyfosaat te gebruiken en andere 

verantwoorde middelen in te zetten bij het bestrijden van exoten;
- met  landbouwbedrijven in Twenterand en het LTO  in gesprek  te gaan 

over het gebruik van natuurvriendelijke alternatieven voor glyfosaat;
- met betrokken partners in Twenterand in overleg te gaan om te bekijken 

hoe Twenterand haar eigen gronden natuur-inclusief kan beheren en op 
welke manier Twenterand landbouwbedrijven binnen haar gemeente kan 
stimuleren natuur-inclusief te gaan werken

- inwoners van Twenterand via lokale media op te roepen geen glyfosaat 
meer te gebruiken in hun tuinen en hen te wijzen op milieuvriendelijke 
alternatieven van onkruidbestrijding.

En gaat over tot de orde van de dag

Partij van de Arbeid – GroenLinks Twenterand
Stephan Reusken


